

**Närvarande:** Representanter från Vesturs lokalföreningar (se närvarolista nedan), saknas representanter för Gauti och Vakur

**Plats:** GHP, Säve

**1. Bordet runt**

De närvarande presenterade sig genom "bordet runt".

**2. Mötets öppnande**

Elisabeth öppnade mötet och hälsade alla välkomna

**3. Val av sekreterare**

Åsa valdes till sekreterare.

**4. Val av justerare**

Johanna valdes till justerare.

**5. GHP aktuellt och info**

Jan berättade lite om GHPs historia. Nuvarande och framtida utmaningar informerades om och diskuterades, bl.a. Göteborgs stads översiktsplan, arrendefrågan och framtida investeringsmöjligheter.

Årets arbetsdagar, har bl.a. resulterade i nya domarbåsar för ovalbanan.

**6. Vi är Vestur**

Representanter för Vesturs styrelse skall göra besök i lokalföreningarna (t.ex. på årsmöte) för att få tydlighet att lokalföreningarna utgör Vestur.

Ungdomsverksamheten, svårt att få engagemang. Krävs "känd" tränare.

**7. Tävlingar**

- Ungdomscup. Ann, Barbro och Johanna utgör arbetsgrupp. Ann redovisar till styrelsen.
- Distriktsmästerskap. Guideline från SIFs TS på g? Jan skall kolla och återkoppla på nästa styrelsemöte.
- Antikrundan ev. som cup. Barbro pushar för denna. Regelverk tas fram av Barbro och Jan.
- Pay and ride. Vardagkvällar. Domare med återkoppling. Rida en gång till efter feedback? Inplaneras i kalendern.

**8. Kommunikation**

En FB-grupp skall bildas för lokalföreningarnas ordföranden för lättare kommunikation.

**9. Tävlingskalendern 2021**

På GHP, Säve där inget annat anges

- Vestur
  - 7-9/5 VSM
  - 20/5 Sport-kval (kväll)
  - 17/7 GK-kval
- Kappi

- 27/2 Lokal Råsseröd
- 2/4 Sport-kval Råsseröd
- 1/5 Sport-kval Råsseröd
- 6/6 Lokal Råsseröd
- 4/9 KM Råsseröd
- 9/10 Lokal Råsseröd
- Landi
  - 17/4 Vårtävling
  - 4-5/9 Sport-kval
  - 25/9 KM
- Sigur
  - 18/4 Sport-kval
  - 14/8 GK-kval
  - 26/9 KM
- Vinir
  - 2/5 lokal Klevsvik
  - 18/7 GK-kval
  - 18-19/9 KM Klevsvik
- Hrafna-Floki
  - Inga planerade
- Falki
  - Tävlingar på "hemmaplan", anpassas efter övriga kalendrar
- Pay and ride
  - Tisdagar 6/4, 20/4, 4/5. Janne tar fram domarlista samt instruktion till arrangör.
- Lag-SM-kval
  - 1/5. Sven B sammanfattar arbetsgrupp, representanter från lokalföreningarna.

## **10. Mötet avslutades**

### **Justeras**

Mötesordförande: Elisabeth Andreasson, justerat via mail 2020-10-26

Mötesjusterare: Johanna Grundberg, justerat via mail 2020-10-26

### **Närvarolista**

Elisabeth Andreasson	Sigur
Anders Högberg	Kappi
Ann Kruse	Landi
Åsa Wängdahl	Landi
Johanna Grundberg	Landi
Tuija Riuttanen	Vinir
Eva Åkerström	Falki
Jan Ljungholm	Vinir
Barbro Bäckström	Falki
Catherine Sandberg	Vinir
Helen Sandberg	Vinir
Johannes Larsson	Sigur
Sven Bjerén	Hrafna-Floki